
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-06-09, § 11 

 

 Tid: 9 juni 2009 kl 16.30 – 17.10 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 9 juni 2009 

  

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (m), ordförande  

Jan Valeskog (s) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (m)  

Tord Bergstedt (m)  

Anna Johansson (m)  

Annika Davidsson (m)  

Annika Ödebrink (s)  

Jimmy Lindgren (s)  

Birgit Marklund Beijer (s)  

Mats Lindqvist (mp)  

Kajsa Stenfelt (v)  

 
Ersättare: 

 Datevig Mardirossian Lönn (m) tjänstgörande  

Christoffer Kuckowski (m)   

Anna Manhag (m)  

Inga-Lill Larsson (m)  

Per Johansson (fp) tjänstgörande  

Lars Randerz (s)  

Milly Namiro Darlsson (s)  

Margareta Stavling (s)  

Jonas Larsson (v) 

Hampus Rubaszkin (mp)  

Sebastian Wiklund (v)  

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Ted Ell, Mats 

Fager, Lars Jolerus, Erica Lawesson, Eva Olofsson, Ulla Ritzén, Anette Scheibe och 

Marita Söderqvist samt biträdande borgarrådssekreteraren Magnus Thulin från roteln. 



  

 
 § 11 

Åtgärdsplan för att göra Stadshuset tillgängligt för alla. Motion 2009:15. 

Svar på remiss 

Dnr T2009-000-01042 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden överlämnar och åberopar kontorets utlåtande 

 som svar på remissen. 

2 Nämnden förklarar beslutet omedelbart justerat. 

 

Ärendets handling   

Trafikkontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 18 maj 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden ställer sig bakom kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Ledamoten Kajsa Stenfelt (v) enligt följande: 

 

Det är märkligt att åtgärdsplanen för att göra Stadshuset tillgängligt för alla 

inte ännu är helt genomförd. Vi anser inte att en ny åtgärdsplan är nödvändig, 

men det är av största vikt att kontoret redovisar en tydlig genomförandeplan av de 

punkter som återstår att genomföra av programmet ”Stockholms Stadshus – öppet 

för alla”, samt att nämnden får en regelbunden uppföljning av arbetet. 

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Sebastian Wiklund (v) instämmer i särskilt uttalande från (v). 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


